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 Képviselő-testületének 

 Pénzügyi és Humán Bizottsága 

 

5/2025. PHB ülés 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: A Pénzügyi és Humán Bizottság 2025. március 25-ei, munkaterv szerinti 

nyílt üléséről 

 

Az ülés helye:   Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Rajnai Gábor elnök, Auerné Böröczky Erzsébet, Moldován László, Papp 

Péter Attila, Puskás Alexa, Szabó György és Székely Antal bizottsági 

tagok 

 

Távol vannak:  Babai János, Benyiczki Ágota, Gyuga Mihály József és Vargáné Vojnár 

Katalin bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Rajnai Gábor elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 15 óra 5 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 11 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt.  

Tájékoztatta a bizottságot, hogy a bizottsági ülés előtt részt vett a Kiválasztási Munkacsoport ülésén, ahol 

olyan döntés született, hogy a Szolgáltató Városközpont fejlesztésén túl a mostani épület későbbi 

hasznosítása is bemutatásra kerüljön.  

 

Benyiczki Ágota bizottsági tag 15 óra 6 perckor megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 8 fő.  

 

Rajnai Gábor elnök ismertette a megküldött meghívóban szereplő napirendi pontokat, majd javaslatot tett 

a napirendek tárgyalási sorrendjére, tekintettel a jelenlévő vendégekre.  

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag 15 óra 7 perckor megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 9 fő.  

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak a napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta 

és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

74/2025. (III. 25.) határozata 

 a napirendről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága a 2025. március 

25-ei ülésén a következő előterjesztéseket tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány 2025. évi munkaterve 

2. Döntés az Önkormányzati Szociális Szolgálat személyes gondoskodást nyújtó ellátások térítési 

díjának módosításáról 

3. A Képviselő-testület 2025. március 27-ei nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása 
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Zárt ülés: 

4. A Képviselő-testület 2025. március 27-ei zárt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

5. Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

6. Egyedi szociális kérelmek elbírálása 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány 2025. évi 

munkaterve 

 

Rajnai Gábor elnök jelezte, hogy a tegnap kiküldött, képviselő-testületi meghívóban nem szereplő 

napirendi pontot is a munkaterv után véleményezzék. 

 

Körtvélyfáy Zoltán intézményvezető elmondta, hogy a tavalyi évben még a képviselő-testület fogadta el 

a munkatervet, most viszont már a bizottság hatásköre. Az előterjesztés másik eleme a szolgáltatási terv, 

melynek összeállítását az EMMI rendelet írja elő, ez együtt kezelendő a munkatervvel. Tartalmilag mind a 

kettő ugyanazt a tevékenységet foglalja össze, azonban más szemlélettel közelíti meg. Ami a munkatervben 

folyamatban jelentkezik, az az, amit a képviselő-testület tevékenységi kört még korábban elfogadott, ide be 

kell sorolni a tevékenységi köröket, amiket a művelődési központ az idei évben betervez, ennek a határideje 

március 1., ezért a munkaterv megelőzte a szolgáltatási tervet, de együtt kezelendő. A szolgáltatási tervben 

a tevékenységi körök a megnevezett alapszolgáltatásokhoz lettek besorolva. Számos csoport kapcsán 

felmerülhet az, hogy más alapszolgáltatást is lefed az a tevékenységi kör, azonban a jogszabály nem teszi 

lehetővé, hogy több helyre besorolják, ha egy helyre megfelel a besorolás, akkor oda be lehetne tenni.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Rajnai Gábor elnök kérte, hogy szavazzanak az 

előterjesztésről. 

  

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

75/2025. (III. 25.) határozata 

a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány 2025. évi munkatervéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága a Kölcsey Ferenc 

Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány 2025. évi munkatervét – az annak részét képező szolgáltatási 

tervvel együtt – az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja.  

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

Körtvélyfáy Zoltán intézményvezető elmondta a tavalyi évben elkezdtek egy folyamatot a könyvtárral. 

A helytörténet gondozása eddig is a könyvtár feladata volt, de feltett szándékuk, hogy a múlt eseményeit 

megpróbálják átláthatóbbá tenni, jobban bemutatni. Ennek a tevékenységnek első jelentős állomása volt a 

Závory Zoltán emlékszoba megnyitása, ami azóta is látogatható. Remek gyűjteményt sikerült létrehozniuk 

a képviselő-testület támogatásával, és ezt az utat szeretnék folytatni, hogy a közelmúlt jeles embereit is be 

tudják mutatni. Ennek kapcsán az idei évben szeretnének kialakítani egy klubszobát Kertész Imre 

emlékének. Egy más művészeti ágról van szó, dokumentalista filmes volt, aki a 60-as évektől kezdve több 

10 ezer méternyi filmszalagot forgatott le a város mindennapjairól, ünnepeiről. Szociológiai, filmtörténeti 

és helyi történeti jelentősége is van a munkásságának. Szeretnék bemutatni magát az embert is, ki volt ő, 

aki ezt a tevékenységet folytatta. Kérte a bizottság jóváhagyását, hogy ezt kivitelezni tudják.  

 

Papp Péter Attila bizottsági tag 15 óra 14 perckor elhagyta a bizottság ülését, a jelenlévő bizottsági tagok 

száma: 8 fő 
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Körtvélyfáy Zoltán intézményvezető elmondta még, hogy ez az éves keretükből megvalósítható, plusz 

forrásra nem tartanak igényt. Funkciójában a terem megőrzi az eredeti lehetőségeket, mindazonáltal 

karakteresebb teremmé változtatják át. Kertész Imre mellett a jeles magyar filmrendezők portréit is 

bemutatják, az oroszlányi vonatkozású Forgács Józsefet és Varga Ágotát említette. Ezzel egyidőben a 

klubszoba megnyitója mellett a filmklubot is újra indítják. Egy aktív, új közösséget kívánnak létrehozni.  

 

Mók Attila alpolgármester kérdése az volt, hová tervezik a szobát? 

 

Körtvélyfáy Zoltán intézményvezető elmondta, hogy a 112-es terembe tervezték. Napi törekvés, hogy 

egyre barátságosabb és karakteresebb legyen a ház, minden teremnek legyen egy hangulata. Van a retró 

terem, a 124-es a Rákóczi terem, ez egy folyamat részét képezi.  

 

Moldován László bizottsági tag remek ötletnek tartotta a kezdeményezést és maximálisan támogatja. 

 

Több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Rajnai Gábor elnök kérte, hogy szavazzanak a 

javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal elfogadta 

és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

76/2025. (III. 25.) határozata 

Kertész Imre emlékére klubszoba kialakításáról  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága támogatta azon 

javaslatot, hogy a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány épületében Kertész Imre 

életét bemutató klubszoba kerüljön kialakításra.   

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

Az Önkormányzati Szociális Szolgálat és a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány 

intézmények alapító okiratának módosítása 

 

Rajnai Gábor elnök elmondta, hogy a tegnapi nap került kiküldésre az Önkormányzati Szociális Szolgálat 

és a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány intézményeinek alapító okiratának 

módosítása, melyek formai elemeket tartalmaznak. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte szavazzanak a Kölcsey Ferenc Művelődési 

Központ és Könyvtár Oroszlány alapító okiratának módosításáról. 

 

A bizottság az alapító okirat módosítását nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

77/2025. (III. 25.) határozata 

a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány  

alapító okiratának módosításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány alapító 

okiratának módosítását. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag 15 óra 19 perckor visszatért a bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 9 fő. 

 

Rajnai Gábor elnök kérte szavazzanak az Önkormányzati Szociális Szolgálat alapító okiratának 

módostásáról. 
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A bizottság az alapító okirat módosítását nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

78/2025. (III. 25.) határozata 

az Önkormányzati Szociális Szolgálat alapító okiratának módosításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek az Önkormányzati Szociális Szolgálat alapító okiratának módosítását. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

2. NAPIRENDI PONT: Döntés az Önkormányzati Szociális Szolgálat személyes gondoskodást 

nyújtó ellátások térítési díjának módosításáról 

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, hogy az intézmény költségvetéséhez közel 550 millió 

forintot tesz hozzá az önkormányzat. A térítési díjak legutóbb 2022. év őszén módosultak, azóta ezekkel a 

térítési díjakkal dolgoznak, de minden költségük megemelkedett. A pénzügyi iroda elkészítette az 

önköltségszámítást, ennek egy oszlopa megtalálható a kiküldött anyagban is. Ezekben vannak olyan sorok, 

amikkel nem lehet mit kezdeni. 

Amire mindenképpen javaslatot tenne, az az, hogy az Idősek Átmeneti Otthonának és a CSÁO térítési 

díjának összege megegyezzen a táblázatban található összeggel, 179.950.- Ft/hó és 65.280 Ft/hó legyen. Ez 

hatalmas bevételnövekedést nem fog okozni, mivel jogszabály írja elő, hogy a térítési díj az idősek esetében 

legfeljebb a havi jövedelem 60%-a, illetve a CSÁO-ban pedig a havi jövedelem 25%-a lehet. 

A házi segítségnyújtás ellátási formával kapcsolatban elmondta, megvárná, hogy mennyi ellátott lesz, akkor 

lehet majd megmondani, hogy elmozduljanak-e a mostani összegről. Az étkeztetési térítési díjaknál pedig 

egy bruttó 50%-os emelési javaslatot tett. 

Aki egész hónapban igénybe veszi a szolgáltatást, és elviszi az ebédet, az a jelenlegi 21.600.- Ft helyett 

32.550.- Ft-ot fizetne, aki pedig kiszállítással kéri az étkezést, a jelenlegi 26.970.- Ft helyett 40.455.- Ft-ot 

fizetne. Javaslatot tett továbbá a szociális rendelet 18. § (1) bekezdés a) pontjára is olyan formában, hogy 

minden sorában, aa)- tól ad)-ig az összeg határok 30 ezer forinttal emelkedjenek. Ez összesen 6 ellátottat 

érint.  

 

Rajnai Gábor elnök elmondta, hogy a gazdasági életben olyan nagyságrendű változások voltak, mely 

emelések még mindig nem érik el azt a szintet, amit emelni kellene.  

 

Rajnai Gábor elnök kérdésére – Befolyásol-e más támogatási rendszerekbe valamit egy ilyen jellegű 

módosítás? - Szemző Ildikó irodavezető elmondta, hogy talán többen tudják igénybe venni majd a 

kedvezményes étkeztetést. 

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, azért nem javasolta az önköltségi árra történő emelést, 

mert az nagyon magas, mintegy 90%-os emelést jelentene. 

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag elmondta, rendkívül humánus és pozitív az összegek alapján látni az 

önkormányzat hozzáállását. Majdnem minden témakörben 70-90%-os támogatást nyújt, ezek komoly 

támogatások. Napra készre kéne alakítani a költségeket. 

 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester 15 óra 28 perckor megérkezett a bizottság ülésére.   

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag véleménye az volt, hogy a támogatásokból visszább kellene venni, 

az, hogy majdnem ugyan annyit tesz hozzá az önkormányzat, mint amibe a támogatottnak kerül, ezek 

komoly dolgok és nem biztos, hogy ilyen szinten az önkormányzatnak ezt be kell vállalni.  

 

Mók Attila alpolgármester kérdése az volt, történt-e felmérés, hogy az érintettek tudják-e ezt vállalni? 
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Baráth Domonkos intézményvezető elmondta nem, mivel ez egy szolgáltatás. Ezért is javasolta a 

támogatások esetében a 30 ezer forintos emelést, hogy akinek alacsonyabb a jövedelme, tudjon 

kedvezményt igénybe venni.   

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző 15 óra 29 perckor elhagyta a bizottság ülését.  

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmonda, hogy az elmúlt két év élelmiszer inflációja kb. 70%-os volt, 

véleménye az volt, indokolt az emelés. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, ez már többször is előfordult az önkormányzat életében, hogy el-

elmaradoztak az emelések különböző szolgáltatások díjaiban és amikor kénytelen volt a testület valamit 

emelni, abból mindig nagy felzúdulás volt. Javasolta, hogy évente vizsgálják felül a díjakat a költségvetés 

tervezésekor és igazítsák az inflációhoz ezeket a díjakat.  

 

Rajnai Gábor elnök javasolta, ezzel a kiegészítéssel kerüljön elfogadásra a javaslat. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, ezek az árak elsősorban attól függnek, hogy ennek a 

szolgáltatásnak milyen a minősége. Sok vita volt a gyerekek étkeztetésénél is, hogy milyen a minőség, ezért 

is lenne indokolt, hogy legyen a költségvetés készítésének ez egy kötelező eleme, hiszen ősszel már látni 

lehet, hogy milyen helyzetben vannak ezek az ágazatok.   

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag véleménye az volt, hogy ezeket a rendkívül nagy támogatási ollókat 

szűkíteni kellene. Maradjon meg egy támogatási szint, de ezeket a rendkívül magas támogatási százalékokat 

ütemezve vissza kellene venni. Az 1,3 Mrd forintos költségvetéshez Oroszlány több mint fél milliárdot tesz 

hozzá, nyilván van normatív rész is, nem csak az önkormányzat saját erejéből adódnak ezek az összegek, 

de úgy gondolta, hogy ezeket érdemes lenne felülvizsgálni.  

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, hogy a táblázatban szereplő térítési díj Bokod esetében 

úgy áll össze, hogy az önköltség és a térítési díj különbözetét a bokodi önkormányzat állja. 

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag elmondta, nem érti, hogy a másik két önkormányzat miért szállt ki, 

hiszen rendkívül kedvezőek az árak.  

 

Szemző Ildikó irodavezető tájékoztatásul elmondta, hogy a Bokod május 12-től felmondta az étkeztetést.  

 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester kérdésére – Ez hány főt jelent? - Baráth Domonkos 

intézményvezető elmondta, ez 15-16 fő étkezését jelenti.   

 

Szemző Ildikó irodavezető elmondta, hogy a szociális rendeletet módosítani kell, erről értesíteni kell az 

érintett ügyfeleket is, tehát ha áprilisba módosítják a rendeletet, akkor az új rendelet június 1-jétől léphet 

hatályba.  

 

Rajnai Gábor elnök kérte, szavazzanak az Önkormányzati Szociális Szolgált által biztosított szociális 

személyes gondoskodást nyújtó ellátások térítési díjának emeléséről azzal, hogy a módosított rendelet 

június 1-jétől lépjen hatályba, valamint évenként vizsgálják felül a térítési díjakat a költségvetés 

tervezésekor. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta 

és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

79/2025. (III. 25.) határozata 

szociális személyes gondoskodást nyújtó ellátások térítési díjának emeléséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága javasolja a 

Képviselő-testületnek a szociális személyes gondoskodást nyújtó ellátások térítési díjának emelését azzal, 

hogy a módosított rendelet június 1-jétől lépjen hatályba, valamint évenként vizsgálják felül a térítési 

díjakat a költségvetés tervezésekor.  

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

 

3.NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2025. március 27-ei nyílt ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

80/2025. (III. 25.) határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, 

 jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról”  

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

A városi gimnáziumi és szakképző intézményi tanulmányi ösztöndíjról szóló rendelet megalkotása 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag sajnálatosnak tartotta, hogy a gimnázium részéről nem jött senki az ülésre. 

A rendelettervezet 8. §-ával, ami az ösztöndíj folyósításáról rendelkezik elmondta, nem ért egyet, javasolta, 

hogy legyen készpénzes kifizetés is. Ha nincs a tanulónak számlája, miért kelljen egyet ezért nyitnia.  

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag elmondta, Molnár István képviselő társa nem tudott eljönni az ülésre, 

de megkérte, hogy tolmácsolja javaslatát. Az ösztöndíj mértékénél, a 6. § (2) bekezdés a) pontja törlődjék, 

és csak a szín jeles tanuló kaphasson 20 ezer Ft értékű ösztöndíjat.  

Saját véleményét ismertette. Tudja támogatni a 6. § (2) bekezdés a) és b) pontját is, azonban más tanulmányi 

átlagokkal. Az a) pontban 4,20 és 4,60 közötti tanulmányi átlag estén 10.000 Ft/hó, a b) pontban pedig 4,61 

fölötti tanulmányi átlag esetén 20.000 Ft/hó ösztöndíjat javasolt. Itt mindenképpen egy minőségi 

különbségtételt kell jelentsen az ösztöndíj.  

 

Rajnai Gábor elnök elmondta, ha valaki mondjuk csak testnevelésből 4-es, de a többi tárgyból jeles, akkor 

kizáródik a kitűnő státuszból. Lehet módosítani, de a szakmai és az előző időszakból beérkezett javaslatokat 

az intézményvezetők tették meg. Csak a kitűnő eredmény támogatását nem tartaná szerencsésnek. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, amikor sikerült bevezetni az ösztöndíjat, a rendszernek kettős 

szerepe volt. Az egyik, hogy Oroszlányba jöjjenek középiskolába a tanulók, a másik, hogy a tanuló ifjúságot 

serkentsék, hogy jobb eredményt érjenek el. 
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Javaslata az volt, hogy 3,60 – 4,00 közötti tanulmányi átlag esetén 10.000 Ft/hó, 4,10 - 4,50 közötti 

tanulmányi átlag estén 20.000 Ft/hó, majd 4,60 – 5,00 közötti tanulmányi átlag esetén 30.000 Ft/hó legyen 

az ösztöndíj mértéke.  

A gyengébbnek tűnő eredményt azzal indokolta, így számtalan gyereket kizárnak és így is rengeteg olyan 

gyerek van, akinek se szakmája, se bizonyítványa nem lesz. Amikor ezt bevezették, számszerűen ki lehetett 

mutatni, hogy mennyivel emelkedett az Oroszlányba jelentkezők száma. Fontosnak tartotta, hogy ne csak 

pénzbeli elismerés legyen, hanem hogy mentsék meg az iskoláikat, mert hamarosan mindkét iskola be lesz 

zárva.  

 

Rajnai Gábor elnök kiegészítésként elmondta, korábban az utazási költségtérítés is szerepelt a 

rendeletben, ezért is tudták mindkét középiskola létszámát feltölteni, mégis csak 2 osztály indulhatott a 

három helyett a gimnáziumban. Ha a gimnázium megléte függ attól, hogy legyen létszám, és ha ezzel tudják 

támogatni akkor a 3,5 átlagot is tudja támogatni. Hogy ez létszámban hogy alakul, nem tudta, de hogy a 

középiskolák működjenek, abban a város tud támogatást adni.  

 

Orbán Ferenc Attila igazgató elmondta, végzett egy számítást, a 107 fős nappali tagozatos tanuló közül 

23 fő a rugalmas tanulási rendszerben tanul, ők kapnak minimál ösztöndíjat, de osztályzatot nem. Ők az 

általános iskolából kikerülnek, 15 évesek elmúltak már, nincs meg a 8 általánosuk, őket mind tudja fogadni 

az intézmény. A műhely iskolában gépész és szociális ágazat van, akik, ha elvégzik a képzést, mely 9 

hónapos, majd utána egy szűk 6 hónap, ez után van lehetőség visszakapcsolódni a nappali képzésbe.  

Ők kiesnek ebből az ösztöndíj rendszerből, marad a 84 fő, akivel számolhatnak. 3,5 átlag fölött az iskolából 

csak 19 fő felel meg. A gimnázium biztos jobb mutatókkal rendelkezik, de azt sem tudja, hogy a 

költségvetést milyen irányba lehet terhelni, de az oroszlányi iskolák nincsenek jó helyzetben. Most vannak 

épp egy demográfiai mélyponton, kevés a gyermeklétszám és ez egy pár évig így is lesz. 

 

Szabó György bizottsági tag kérdése az volt, van-e arra lehetőség, hogy a két iskolát külön válasszák, 

más-más ösztöndíjat állapítsanak meg? A két iskolába más-más képességű gyermekek járnak, őket 

ösztönözni lehetne arra, hogy szorgalmasabbak legyenek.  

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, hogy végeztek erre pénzügyi felmérést? 

 

Szemző Ildikó irodavezető elmondta, nem, nem ismerik az adatokat. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy a félévi eredmények rendelkezésre állnak.  

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, lehet egyetértene a javaslatokkal, de nem tudja a pénzügyi 

adatokat, nem tudja, mit jelent ez a költségvetésbe, főleg, ha egy harmadik kategóriát is beemelnek. 

 

Rajnai Gábor elnök kérdése az volt, megoldás lenne-e az, ha a következő képviselő-testületi ülésre kérik 

az intézmény igazgatóját, tájékoztassa őket az adatokról? 

 

Székely Antal bizottsági tag véleménye az volt, mivel ez az idei évet már nem fogja érinteni, tárgyalják 

az előterjesztést a következő hónapban. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag javasolta, vizsgálják meg az összes javaslatot és utána döntsenek.  

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag elmondta, ha valaki csak azért nem kitűnő tanuló, mert bármely 

készségtárgynál az adottságai miatt gyengébb, de látszik rajta a szándék, akarat, a szaktanárnak van 

lehetősége arra, hogy ezt akceptálja. Ezért is volt javaslat a kitűnő osztályzat. El tudja fogadni a 3,50 

tanulmányi átlagot is, de akkor a bizonyítványába a tanulónak ne legyen 2-es osztályzata, az legyen kizáró 

ok. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag véleménye az volt, hogy erre a javaslatra nem lehet rendeletet alkotni.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző 16 órakor visszatért a bizottság ülésére.  
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Orbán Ferenc Attila igazgató elmondta, nagyon nehéz párhuzamot vonni a két iskola között, arra kérné 

a képviselő-testületet és a bizottságot, hogy az átlagokat határozzák meg. Náluk a tanulói létszám nem nagy 

tétel, nem nagy kiadás, lehet, hogy az egyszerűség miatt egybe venné a gimnáziumot és a szakmunkás 

képzést. Nem tudja, milyen anyagi forrás áll rendelkezésre, és ha van rá megoldás, akkor külön választaná 

a két iskolát. A 9. évfolyam havi szinten 16 ezer Ft ösztöndíjat kap tanulmányi átlagtól függetlenül. A 10. 

és 11. évfolyamban nem kapnak ösztöndíjat, munkaszerződést kötnek a tanulókkal, ezért fizetést kapnak, 

ami kb. nettó 90 ezer Ft.  Náluk a 9. évfolyam az, akit ösztönözni kellene. Tehát ha van rá keret, elfogadja 

ezt a felajánlást. 

 

Rajnai Gábor elnök véleménye az volt, ne tegyenek különbséget a két intézmény között. Más oldalról 

közelített. Oroszlány városának az a 16 éves 3,6 átlagú tanuló ugyan annyit ér a gimnáziumban, mint a 

szakképző iskolában. Ez eddig is ilyen módon történt, a szakképzési rendszerben pedig vannak más anyagi 

juttatások is. De nem ismerve a tanulói létszámot és a gimnázium véleményét a felvetésekre, véleménye 

szerint most nem tudnak dönteni. 

 

Székely Antal bizottsági tag úgy gondolta, lesz még ebben a témában tanácskozás, de megfontolásra 

ajánlott két dolgot. Ugyan annak a gyereknek a szakképzésben egy 3,5 átalagot elérni lehet, hogy sokkal 

nagyobb teljesítmény, mint a gimnáziumban egy másik tanulónak egy 4-es eredményt elérni. Azt is 

gondolják meg, hogy a mindennapi életben mit könnyebb találni, egy villanyszerelőt vagy lakatos mestert, 

vagy egy érettségizett embert. Ezért nem javasolta, hogy külön szedjék az iskolákat.  

 

Papp Péter Attila bizottsági tag továbbra is fenntartotta azon javaslatát, hogy ne csak számlára történő 

utalással folyósítsák az ösztöndíjat, hanem pénztári kifizetéssel, készpénzben is.  

 

Székely Antal bizottsági tag kérte gondolják át, hogy a készpénzes kifizetés, hogy történjen.  

 

Varga Zoltán csoportvezető elmondta, pénztári órák egy héten háromszor vannak, vélhetően nagy sorok 

nem lesznek, néhány diákot tudnak kezelni. Elmondta még, hogy a korábbi ösztöndíjnál kizárólag utalással 

működött a kifizetés, ha adott esetben előfordult, hogy a tanulónak nem volt bankszámlája, akkor a szülő 

számlájára utaltak.  

 

Rajnai Gábor elnök kérte, szavazzanak azon javaslatról, hogy a következő képviselő-testületi ülésre 

kerüljön kidolgozásra az ösztöndíj rendelet a jegyzőkönyvben elhangzott javaslatok figyelembevételével.   

 

A bizottság a rendelettervezetet nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

81/2025. (III. 25.) határozata 

„A városi gimnáziumi és szakképző intézményi tanulmányi ösztöndíjról szóló rendelet megalkotása” 

című előterjesztésben szereplő rendelettervezetről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága javasolja a 

Képviselő-testületnek, hogy a következő képviselő-testületi ülésre kerüljön kidolgozásra a városi 

gimnáziumi és szakképző intézményi tanulmányi ösztöndíjról szóló rendelet a jegyzőkönyvben elhangzott 

javaslatok figyelembevételével.  

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

A Hamvas Béla Gimnázium átszervezésével kapcsolatos döntés véleményezése 

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag elmondta, ez akár pozitív is lehet, igaz, ő nem pedagógus, de nem 

gondolná, hogy a gimnáziumnak az a szándéka, hogy még több hátrányos szintű gyermeket vonjon be az 

oktatásba.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, nem hátrányos helyzetű, hanem sajátos nevelési igényű 

gyerekekről van szó. 
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Gyuga Mihály József bizottsági tag ezért mondta, hogy ő nem pedagógus, nem tud különbséget tenni az 

ADHD, SNI gyerekek között. Szerette volna megkérdezni, hogy ez nem veszélyezteti-e azt, hogy pont a jó 

tanuló gyerekek nem fognak jelentkezni azért, mert ők nem kívánják azt bevállalni, hogy nem tudnak együtt 

haladni az órákon, úgy ahogy az elvárható lenne.  

 

Székely Antal bizottsági tag véleménye az volt, hogy az előterjesztés nem erről szól. 

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag véleménye az volt, akik tanulásban hátrányos helyzetből indulnak, 

azokra a tanulókra több időt kell szánni. A gimnázium egyetemi, főiskolai előkészítő, nem biztos, hogy 

elvárható a jobb képességű gyerektől, hogy kivárja azt az időt, hogy nem olyan tempóban tud haladni a 

tanulásban ahogy az elvárható.  

 

Benyiczki Ágota bizottsági tag elmondta, hogy ezeket a gyerekeket felvették az iskolába, 4-es átlag felett 

végeztek. A képességeik ugyan olyanok, mint a többi tanulóknak. Lehet, hogy a tanulói évek alatt derül ki, 

hogy valaki sajátos nevelési igényű lesz, és ha nincs hely, akkor el kéne küldeni a tanulót, mert nincs hely. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy erről nem ők döntöttek, ezt a gimnázium kérte.  

 

Rajnai Gábor elnök kérte, zárják le a vitát. 

Kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével 8 igen és 1 nem 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

82/2025. (III. 25.) határozata 

„A Hamvas Béla Gimnázium átszervezésével kapcsolatos döntés véleményezése” című 

előterjesztésről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek „A Hamvas Béla Gimnázium átszervezésével kapcsolatos döntés 

véleményezése” című előterjesztést.   

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

Belterületbe csatolással kapcsolatos döntések 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

83/2025. (III. 25.) határozata 

a „Belterületbe csatolással kapcsolatos döntések” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a „Belterületbe csatolással kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 
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Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

 

Mók Attila alpolgármester elmondta, hogy a TÁV-HAL Horgászegyesület és az Oroszlányi Kajak 

Sportegyesület anyaga nem kerül a képviselő-testület elé, majd csak az április ülésre fog bemenni. Azzal 

sem lesznek elkésve, mert április végéig van haszonbérleti szerződésük a feleknek. A hónap végén lesz 

még egy egyeztetés, ha akkor sem fognak tudni megegyezni, akkor egyikőjük sem használhatja tovább a 

tavat. Úgy gondolta, mindenkinek közös érdeke, hogy pont kerüljön az ügy végére.  

 

Több hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, az 

elhangzott kiegészítéssel szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen, szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

84/2025. (III. 25.) határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

Az Önkormányzati Szociális Szolgálat 2024. évi beszámolója a személyes gondoskodást nyújtó 

szolgáltatásokról, azok eredményességéről 

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, soha nem fűzött hosszabb kiegészítést a beszámolókhoz, 

ez ugyanaz a beszámoló aktualizálva, az új számokkal kiegészítve. Napra készen kerül a bizottság és a 

képviselő-testület elé.  

 

Rajnai Gábor elnök a bizottság nevében is megköszönte intézményvezető úr eddig végzett munkáját. 

Maradva az intézmény állományában sok sikert és jó együttműködést kívánt. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

85/2025. (III. 25.) határozata 

„Az Önkormányzati Szociális Szolgálat 2024. évi beszámolója a személyes gondoskodást nyújtó 

szolgáltatásokról, azok eredményességéről” című előterjesztés véleményezéséről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek „Az Önkormányzati Szociális Szolgálat 2024. évi beszámolója a 

személyes gondoskodást nyújtó szolgáltatásokról, azok eredményességéről” című előterjesztést. 

 

SZÜNET 
16:21 – 16:32 

 

Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság pénzügyi és szakmai beszámolója a 2024. évi támogatás 

felhasználásáról és a 2025. évi támogatási szerződés jóváhagyása 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, a tavalyi mértékű emelés csak a kötelező béremelést fedezte, 

pénzmaradványuk sem maradt az előző évekhez képest viszonyítva.  
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Rajnai Gábor elnök megköszönte a tűzoltóság munkáját. Kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

86/2025. (III. 25.) határozata 

az „Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság pénzügyi és szakmai beszámolója a 2024. 

évi támogatás felhasználásáról és a 2025. évi támogatási szerződés jóváhagyása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság pénzügyi és 

szakmai beszámolója a 2024. évi támogatás felhasználásáról és a 2025. évi támogatási szerződés 

jóváhagyása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

Oroszlányi Bányász Hagyományőrző Fúvószenekari Egyesület pénzügyi és szakmai beszámolója a 2024. 

évi támogatás felhasználásáról és a 2025. évi támogatási szerződés jóváhagyása 

 

Rajnai Gábor elnök ismertette az előterjesztést. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

87/2025. (III. 25.) határozata 

az „Oroszlányi Bányász Hagyományőrző Fúvószenekari Egyesület pénzügyi és szakmai 

beszámolója a 2024. évi támogatás felhasználásáról és a 2025. évi támogatási szerződés 

jóváhagyása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlányi Bányász Hagyományőrző Fúvószenekari Egyesület 

pénzügyi és szakmai beszámolója a 2024. évi támogatás felhasználásáról és a 2025. évi támogatási 

szerződés jóváhagyása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

Döntés Szent György és Szent Flórián Nap alkalmából történő elismerések átadásáról 

 

Rajnai Gábor elnök ismertette az előterjesztést. 

A szakmai elismerések területén nagyobb figyelmet kellene tanúsítani, hogy olyan területeken is 

kaphassanak elismerést, amire a városnak javaslattételi lehetősége van.  

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, többször jelezte már, hogy mindig a beosztott tűzoltók 

munkáját ismerik el, és a parancsnok mindig kimarad, aki pedig precízen és jól végzi munkáját. Ő mindig 

előre teszi a beosztott tűzoltókat.  

 

Imrő János irodavezető 16 óra 36 perckor visszatért a bizottság ülésére. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta még, 2011 óta vezeti a tűzoltóságot, a legutóbbi teljes átfogó 

ellenőrzésnél nulla hibapontot találtak, pedig kellően szőrszálhasogató volt a vizsgálat. 
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Szabó György bizottsági tag kérdése az volt, nem lehetne-e megcserélni, hogy a rendőrség állományából 

3 fő, a tűzoltóság állományából 5 fő részesülhessen elismerésben. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, valószínűleg azért készült így az előterjesztés, mert a 

tűzoltóság kis létszámú. 

 

Gyuga Mihály József bizottsági tagnak stilisztikai észrevétele volt. Az előterjesztés úgy kezdődik, hogy 

„Április 24-e, Szent György napja hazánkban a rendőrség ünnepe, Május 4-e Szent Flórián Nap, a tűzoltók 

védőszentjének ünnepe.” Szent György a rendvédelmi szervezetek védőszentje. Ha már a tűzoltók 

védőszentjének ünnepét kiemelték, akkor kiemelhetik a rendőrségnél is, hogy Szent György is védőszent.  

 

Papp Péter bizottsági tag javasolta, hogy szavazzanak a parancsnok elismerésének javaslatáról is.   

 

Rajnai Gábor elnök kérte, hogy az elhangzott javaslatokkal szavazzanak az előterjesztésről, miszerint az 

elismerések között szerepeljen a tűzoltóparancsnok, valamint Szent György is védőszent, és ez nevesítve 

legyen az előterjesztésben.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

88/2025. (III. 25.) határozata 

a „Döntés Szent György és Szent Flórián Nap alkalmából történő elismerések átadásáról” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a „Döntés Szent György és Szent Flórián Nap alkalmából történő 

elismerések átadásáról” című előterjesztést azzal a módosítással, hogy az elismerések között szerepeljen, 

hogy a  tűzoltóparancsnok is részesülhessen elismerésben és Szent György védőszentként nevesítve legyen.  

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

Döntés a Versenyképes Járások Program pályázati felhívására benyújtandó fejlesztési igényre vonatkozóan 

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag elmondta, nem volt egyhangú a VGFB döntése. A jelenlévő 8 főből 

6 fő támogatta, 2 fő pedig tartózkodott a szavazásnál. 

A tartózkodásra az volt az egyik érv, hogy a beruházás teljes összegére jóval kisebb összeg pályázható meg, 

igazából nem látják a végét a beruházásnak.   

 

Rajnai Gábor elnök elmondta, ő se látja a végét, de az ő hozzáállását ismerik, úgy gondolta, mindig az 

vezérelte őket, hogy élje túl a tábor saját magát. Megszavazza az előterjesztést, de fenntartásai vannak, a 

frakció tagjai pedig saját belátásuk szerint fognak döntést hozni. 

 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester elmondta, valahol el kell kezdeni a programot. Megérti a 

tartózkodók véleményét, valóban pontosan nem láthatják a továbbiakat, de most ki tudnak alakítani egy 

induló álláspontot, ami hasznosítható. 

Azt előre nem tudhatják, hogy a jövő évi versenyképes járásprogramban milyen elbírálás alá fog esni az 

önkormányzatok véleménye között, de lehet, ha látják a fejlődést, akkor meg lesz a támogatottság. Ha nem 

is teljes mértékben, de a következő évben is valamilyen léptékű felújítással el tudnak indulni. Most van egy 

halvány remény a hatósági dolgokra is, bíznak benne, hogy a 250 millió forintból meg tudnak valósítani 5 

házat. Ez már 20 főnek a tárboroztatását is jelentheti, illetve a kora tavaszi és késő őszi időszakban a hétvégi 

programok támogatását is el lehet indítani. Szerdán lesz a megyeházán a Versenyképes Járás Program 

Fejlesztési Fórum alakuló ülése, polgármester úr fog rajta részt venni. 

Bízik abban, hogy el tudnak indulni bizonyos kerettel, ha nem indulnak el, akkor nem tudja, mikor és 

hogyan tudnak ebből kihozni egy következő lépcsőt, de ha van egy lépcső, annak már lehetnek bevételei. 
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Gyuga Mihály József bizottsági tag kérte javítani a jegyzőkönyv számára, hogy a VGFB ülésen a 

jelenlévő 6 főből 2 tartózkodás és 4 igen szavazat volt.   

 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester megköszönte Rajnai Gábor elnök úr támogatását. 

Elmondta még, hogy a portafaház is bevonható a fejlesztésbe, így 6 ház újulhat meg.  

 

Szabó György bizottsági tag elmondta, a VGFB ülésen is támogatták az előterjesztést, és ha megvalósul 

ez a pár ház, az már több, mint a semmi.  

 

Több hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen és 1 nem 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

89/2025. (III. 25.) határozata 

a „Döntés a Versenyképes Járások Program pályázati felhívására benyújtandó fejlesztési igényre 

vonatkozóan” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a „Döntés a Versenyképes Járások Program pályázati felhívására 

benyújtandó fejlesztési igényre vonatkozóan” című előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Rajnai Gábor elnök a bizottság nyílt ülését 16 óra 48 perckor 

bezárta és zárt ülést rendelt el.   

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Rajnai Gábor  

 elnök bizottsági tag 


